



HAPI™ travel

Hong Kong
Macau
香港+澳門

3Day2Nights Package

Travel Period 旅遊日期: 10/10-15/12/2023

Hong Kong 香港 + Macau 澳門



Package Include 套票包括:

1. TurboJET Ferry from Hong Kong Island to Macau (v.v.) Economy Class Ferry Roundtrip Ticket
香港至澳門(v.v.)噴射飛航經濟客艙來回船票
2. One Night each in Hong Kong and Macau hotel accommodation (excluded breakfast)
香港及澳門各一晚指定酒店住宿(不含早餐)
3. (Hong Kong) Ngong Ping 360 Cable Car Ticket (Standard Cabin-Return Trip)
香港昂坪360纜車門票(標準車廂-來回)
4. (Macau) Macau Tower Observation Deck Admission Ticket
澳門旅遊塔門票

HK\$1,780_{up/起}

Twin Sharing Base / 每人佔半房

Hong Kong :

Holiday Inn Golden Mile

香港金城假日酒店 (Standard Room)

Extension Nights (per room per night) 延長住宿(每房每晚) : HK\$1,050



Macau :

Macau Hotel S

澳門藝舍 (Standard Room)

Extension Nights (per room per night) 延長住宿(每房每晚) : HK\$770



HK\$2,080_{up/起}

Twin Sharing Base / 每人佔半房

Hong Kong :

Holiday Inn Golden Mile

香港金城假日酒店 (Standard Room)

Extension Nights (per room per night) 延長住宿(每房每晚) : HK\$1,050



Macau : (Either choice one 二選一)

JW Marriott Hotel Macau

澳門JW萬豪酒店 (Standard Room)

Extension Nights (per room per night) 延長住宿(每房每晚) : HK\$1,390

The Parisian Macao

澳門巴黎人酒店 (Standard Room)

Extension Nights (per room per night) 延長住宿(每房每晚) : HK\$1,350

* Price is based on low season for reference only. Supplement will be applied during high season, holidays or event dates. Please contact our staff for enquiry.
* 套票以淡季價格計算，於旺季、假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準。

備註:

1. 套票售價以港幣每位計算。最少2位成人同行(不設小童優惠)。
2. 酒店住宿必須於2023年12月15日或之前完成。
3. 訂位時須繳全數預訂，套票一經確認後，恕不接受任何更改、轉讓或退款。
4. 酒店從15:00辦理登記入住手續 - 從11:00辦理退房手續(以酒店最終安排為準)。
5. 套票包括0.15%旅遊業協會賠償基金
6. 所有價格會因應酒店供應量、酒店價格浮動而有所調整，恕不另行通知。
7. 套票以淡季價格計算，於旺季、假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準。
8. 本公司保留權利隨時更改或修訂優惠條款及細則。

Remark :

1. The package price is calculated in Hong Kong dollars per person. **Minimum 2adults traveling together** (no discount for children).
2. Hotel stay must be completed on or before 15 Dec 2023.
3. A full reservation must be made when booking. Once the package is confirmed, no changes, transfers or refunds will be accepted.
4. Hotel check-in from 15:00 - check-out from 11:00 (subject to the final arrangement of the hotel).
5. Package include 0.15% TIA Levy
6. All prices are subject to adjustments due to hotel supply and hotel price fluctuations without prior notice.
7. Price is based on low season for reference only. Supplement will be applied during high season, holidays or event dates. Please contact our staff for enquiry.
8. The company reserves the right to change or modify the terms and conditions of the offer at any time.